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1. Zahájení 

Schválení programu konference: 30 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 

2. Volba předsedy konference 

- Na předsedu konference navržena Miroslava Ernstová – hlasováno:  30 pro, 0 proti, 0 

zdržel 

Předsedkyně konference vyhlásila minutu ticha jako vyjádření úcty památce zemřelých za členy 

KCHK MVDr. Daniela Stanka, MVDr. Petra Paveleka, Evu Křížkovou, Dagmar Dlouhou, Danielu 

Chrásteckou 

 

3. Volba komisí 

• Návrhová komise: Adler, Filipová, Halířová  - předseda komise: Adler 

- Hlasováno: 30 pro, 0 proti, 0 zdržel 

• Volební komise: Fajkusová, Pavlitová, Běhalová – předseda komise: Fajkusová 

- Hlasováno: 30 pro, 0 proti, 0 zdržel 

• Mandátová komise: Sakmarová, Bajgarová, Lohrerová  - předseda komise: Sakmarová 

- Hlasováno: 30 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 

4. Odhlasování opakované (tajné) volby při rovnosti hlasů při volbě kandidátů do předsednictva 

KCHK 

- Hlasováno:  30 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 

5. Zpráva o činnosti klubu ve volebním období   

- Za nepřítomného předsedu p.Soukopa přednesla zprávu jednatelka pí Deverová 

- Zpráva je samostatnou přílohou zápisu 

 

6. Zpráva o hospodaření klubu  

- Přednesla ekonomka klubu, pí Dostálová 

- Informovala delegáty konference o přehledu finančních prostředků za volební období, o 

informovala o příjmech a výdajích za volební období 

- Zpráva je samostatnou přílohou zápisu 

 

7. Zpráva revizní komise 

- Přednesla předsedkyně RK Ing. Kotalová 

- Informovala delegáty o revizi hospodaření KCHK za volební období – účetnictví je vedeno 

průkazným způsobem, úplně a správně 

- Informovala delegáty o kontrole plnění usnesení – neplnění uložených úkolů nebylo 

revizní komisí zjištěno 

- Informovala delegáty o podaní podnětů revizní komisi 



- Zpráva je samostatnou přílohou zápisu 

 

8. Zpráva výcvikáře 

- Přednesla výcvikářka Veronika Staniová 

- Zhodnotila výcvikovou činnost KCHK za volební období 

- Informovala delegáty o úspěších reprezentace 

- Informovala delegáty, že se vzdává kandidatury na výcvikáře 

Odhlasování změny programu – zprávy UPCH budou předneseny před obědem 

- Hlasováno: 30 pro 0 proti  0 zdržel 

 

9. Zpráva UPCH MK p+s, čstř 

- Přednesla UPCH Miroslava Ernstová 

- Informovala o chovu, přednesla statistiky chovu za volební období 

- Informovala o zdraví a genetických testech u malých kníračů 

- Apelovala na chovatele ohledně znalosti řádů a normativů KCHK i ČMKU i ohledně 

důrazu na zdraví kníračů obecně 

- Požádala delegáty o podporu vzniku nových webových stránek KCHK 

- Zpráva je samostatnou přílohou zápisu 

 

10. Zpráva UPCH MK černý + bílý 

- přednesla UPCH Andrea Zaoralová 

- Informovala o chovu, přednesla statistiky chovu za volební období 

- Zpráva je samostatnou přílohou zápisu 

 

11. Zpráva UPCH SK 

- přednesla UPCH Ing.Arch. Martina Kaprálková 

- Informovala o chovu, přednesla statistiky chovu za volební období 

- Zpráva je samostatnou přílohou zápisu 

 

12. Přestávka, oběd 

 

13. Předání ocenění KCHK dle návrhů z poboček schválených předsednictvem 

 

Čestná plaketa: 

• Soukop Pavel 

Bronzová plaketa: 

• Hýbnerová Pavlína 

• Kany Silvie 

• Kaprálková Martina 

• Kotalová Danuše 

• Lohrerová Marie 

• Lukáš Zdeněk 

• Malinská Jana 

• Parolek Radek 



• Radovesnický Jiří 

• Rodinová Dagmar 

• Staniová Veronika 

• Vavřínová Klára 

• Zajíčková Martina 

• Zaoralová Andrea 

Stříbrná plaketa 

• Ernstová Miroslava 

• Zdražil Jaromír 

• Zwilingová Kateřina 

Zlatá plaketa 

• Dostálová Jana 

• Drožová Jaroslava 

 

14. Zpráva UPCH VK 

- Přednesla Helena Glänzerová 

- Informovala o chovu, přednesla statistiky chovu za volební období 

- Informovala o nové FCI uznané barvě černostříbřité u velkého knírače 

- Informovala o genetickém testování u VK 

- Zpráva je samostatnou přílohou zápisu 

 

15. Projednání změn Stanov klubu 

• Čl.6 bod e) – změna, návrh východočeské pobočky 

Hlasováno: Pro 28, proti 0, 2 zdrželi 

Návrh  byl schválen 

• Etický kodex – návrh jihomoravské pobočky 

Hlasováno: 7 pro, 20 proti, 3 zdrželi,  – etický kodex nebyl schválený 

• Čl.7 bod 2 – návrh středočeské pobočky 

Hlasováno: 2 pro, 1 zdržel, 27 proti – nepřijato, zůstává termín Konference spolku 

- V návaznosti na nepřijetí nahrazení termínu „Konference“ termínem „Valná hromada“ se 

o dalších náhradách termínu nebude hlasovat 

 

• Čl.7 bod 4 – návrh středočeské pobočky 

Hlasováno: Pro 8, 18 proti, 4 zdrželi – doplnění nebylo přijato 

• Čl.9, bod 9 přidat – návrh východočeské pobočky 

Hlasováno: Pro 22, proti 7, zdržel 1 – bod 9 byl přidán 

• Čl. 12, bod 10 přidat – návrh východočeské pobočky 

Hlasováno: Pro 23, proti 7, zdržel 0 – bod 10 byl přidán 



 

16. Projednání změn Zápisního řádu  

               Zápisní řád VK navržený západočeskou pobočkou a chovateli VK 

- O ZŘ VK se nebude hlasovat z formálních důvodů a svolá se mimořádná Konference 

Hlasováno: Proti 1, zdržel 1, pro 28 

 

                 Zápisní řád KCHK (pouze úpravy pro MK a SK) 

• Čl.2 bod 2.1. – návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman 

Hlasováno: Pro – 28, proti 2, zdržel 0 - Úprava byla schválena 

• Čl.3 bod 3.5 – návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman 

Hlasováno: Pro – 27, proti – 2, zdržel 1 - Úprava byla schválena 

Delegáti středočeské pobočky p.Struska a pí Havlínová ve 14:27 opustili konferenci, konference nyní 

disponuje 28 hlasy 

• Čl.4 

o Bod 4.2 – návrh středočeské pobočky 

Hlasováno: Pro změnu – 0, proti 28, zdržel 0 – změna nebyla přijata 

o Bod 4.3 

Návrh středočeské pobočky – změna textu 

Hlasováno: Pro – 0, proti 28, zdržel – 0 – změna nebyla přijata 

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman 

Hlasováno: Pro – 0, proti 28, zdržel – 0 – změna nebyla přijata 

Návrh středočeské pobočky – doplnění textu 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 28, zdržel – 0 – doplnění nebylo přijato 

o Bod 4.4 

-        Návrh středočeské pobočky – vypuštění textu + úprava textu 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 28, zdržel – 0 – změny nebyly schváleny 

• Čl. 5 bod 5.2 

Návrh středočeské pobočky – vypustit text 

Hlasováno: Pro – 0, proti - 28, zdržel – 0 – návrh nebyl přijat 

• čl.5 bod 5.4 – ad 2) 

Návrh středočeské pobočky – úprava textu 

Hlasováno - 0 - pro, 28 – proti, 0 – zdržel – úprava nebyla přijata 

• Čl.5 bod 5.4 – ad 4) 



Návrh středočeské pobočky  - vložit celý odstavec článku (DNA profil) 

Hlasováno: Pro – 5 proti – 22 zdržel  - 1 – úprava nebyla přijata 

• Čl.5 bod 5.7 

- návrh středočeské pobočky – úprava textu 

Hlasováno: - pro – 0,  proti – 23, zdržel – 5 – úprava nebyla přijata 

• Čl.6 bod 6.2  

o d) 

Návrh středočeské pobočky – úprava textu 

Hlasováno: Pro – 0, proti - 28, zdržel – 0 – úprava nebyla přijata 

• Čl.6 bod 6.3 

o e)  

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text 

Hlasováno: Pro – 28, proti – 0, zdržel – 0 – úprava byla přijata 

• Čl.7 bod 7.1 

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text (krycí list je ke stažení na 

webu) 

Hlasováno: Pro – 13, proti – 15, zdržel – 0 – úprava nebyla přijata 

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – doplnit text (krytí rodičů…doplnit) 

Hlasováno: Pro – 20 , proti - 7, zdržel – 1 – doplnění textu bylo přijato 

Změny v textu „Pouze do pravomoci ÚPCH…“ – návrhy středočeské a jihomoravské  

Pobočky – nebylo hlasováno 

• Čl.7 bod 7.3 

Nejde vypustit (viz výše), nehlasováno 

• Čl.7 bod 7.5 – nehlasováno 

 

• Čl.7 bod 7.8. 

Návrh středočeské pobočky – úprava textu  

Hlasováno_ Pro – 0, proti – 26, zdrželi – 2 – úprava nebyla přijata 

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – nehlasováno   

• Čl.7 bod 7.9. - nehlasováno 

 

• Čl.8 bod 8.6 

Návrh středočeské pobočky – úprava textu   

Hlasováno: Pro – 0, proti – 28, zdržel – 0 – úprava nebyla přijata 



Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text 

Hlasováno: Pro – 28, proti - 0, zdržel – 0 – úprava byla přijata 

• Čl.8 bod 8.7 

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text 

Hlasováno: Pro 28, proti -  0, zdržel – 0 – úprava byla přijata 

• Čl.9 bod 9.3 

Návrh středočeské pobočky – úprava textu 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 28, zdržel – 0 – úprava nebyla přijata 

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text 

Hlasováno: Pro – 3, proti – 24, zdržel – 1 – úprava nebyla přijata 

• Čl.9 bod 9.10 

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno 

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 27, zdržel 1 – úprava nebyla přijata 

• Čl.9 bod 9.17  

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text 

Hlasováno: Pro – 3, proti – 25, zdržel – 0 – úprava nebyla přijata 

 

• Čl. 9 bod 9.18  

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text 

– nehlasováno 

 

• Čl.10 bod 10.1 

Návrh středočeské pobočky – doplnit celý odstavec 

Hlasováno: Pro – 4, proti – 24, zdržel – 0  – odstavec nebyl přijat 

• Čl. 10 bod 10.3 

Návrh jihomoravské pobočky a J. Krouman – upravit text 

Hlasováno: Pro – 28, proti – 0, zdržel – 0 – úprava byla přijata 

 

17. Projednání změn Bonitačních řádů 

Bonitační řád MK a SK 

• Čl. 1 

Návrh středočeské pobočky – přidat text 

Hlasováno: Pro – 6, proti – 22, zdržel – 0 – přidání textu nebylo přijato 

• Čl.1 bod 1.1 

Návrh středočeské pobočky – změnit text 

Hlasováno: Pro – 4, proti – 23, zdržel – 1 – změna nebyla přijata 



 

• Čl.1 bod 1.2 

Návrh středočeské pobočky – změnit text 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 28, zdržel – 0 – změna nebyla přijata 

 

• Čl.1 bod 1.6 

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno 

 

• Návrh středočeské pobočky: Změna textu pobočka na text pobočný spolek v celém 

řádu 

Hlasováno: Pro – 28, proti -0, zdržel – 0 – změna textu byla přijata 

• Čl.3 bod 3.7 

Návrh středočeské pobočky – vypustit celý bod 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 27, zdržel – 1 – úprava nebyla přijata 

• Čl.5 bod 5.1 

Návrh středočeské pobočky – úprava textu 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 28, zdržel – 0 – úprava nebyla přijata 

O druhém návrhu středočeské pobočky nebylo hlasováno 

• Čl.5 bod 5.2  

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno 

 

• Čl.5 bod 5.5  

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno 

 

• Čl.6 bod 6.2 

o Hodnocení povahy 1 

Návrh středočeské pobočky – vypustit text „vyřazen pro povahu“ 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 24, zdržel – 4 – vypuštění textu nebylo přijato 

Návrh předsednictva KCHK – odstranit text „bojí se střelby“   

Hlasováno: Pro – 28, proti – 0, zdržel – 0 – změna byla přijata 

o Hodnocení povahy 9 

Návrh středočeské pobočky – vypustit text „vyřazen pro povahu“ 

Hlasováno: Pro – 0, proti – 24, zdržel – 4 – vypuštění textu nebylo přijato 

 

• Čl.6 bod 6.3  

Návrh středočeské pobočky – vypustit celý bod – nehlasováno 

 

• Návrh středočeské pobočky o seznamu chovných psů na webových stránkách    

Hlasováno: Pro – 0, proti – 24, zdržel – 4 



• Čl. 7 

Návrhy středočeské pobočky - nehlasováno 

  

Bonitační řád VK 

Změny vyplývající ze změn v zápisním řádu který bude předmětem mimořádné konference 

nebudou projednávány 

• Čl.1 

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno (návrh nebyl přijat již dříve viz řád MK a 

SK) 

 

• Čl.1 bod 1.1 

Návrh středočeské pobočky – upravit text 

Hlasováno: Pro – 9, proti – 15, zdržel – 2 – návrh nebyl přijat 

• Čl.1 bod 1.2 – o bodu nebylo hlasováno (návrh nebyl přijat již dříve viz řád MK a SK) 

-  

• Čl.2 bod 2.2 

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno 

 

• Čl. 2 bod 2.3  

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno 

 

• Návrh středočeské pobočky: Změna textu pobočka na text pobočný spolek v celém 

řádu 

Hlasováno: Pro – 28, proti – 0, zdržel- 0 – změna textu byla přijata 

• Čl. 5 bod 5.1 

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno (návrh nebyl přijat již dříve viz řád MK a 

SK) 

O druhém návrhu nebylo hlasováno (návrh nebyl přijat již dříve viz řád MK a SK) 

 

• Čl. 5 bod 5.2   

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno (návrh nebyl přijat již dříve viz řád MK a 

SK) 

 

• Čl.5 bod 5.2c   

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno (návrh nebyl přijat již dříve viz řád MK a 

SK) 

 

• Čl. 5 bod 5.5 

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno 

Normativy VK včetně bonitačního řádu  se musí projednat spolu s ZŘ VK na mimořádné konferenci 

Hlasováno: Pro – 28, proti – 0, zdržel – 0 – konference odsouhlasila návrh 



Delegát Jihočeské pobočky opustil konferenci, konference má k dispozici 27 hlasů 

 

18. Projednání změn Specifických podmínek 

Pro VK – nebude hlasováno 

- Pro 27, proti – 0, zdržel – 0 

 

• Čl. 3 – výška 

- Návrh středočeské pobočky – úprava textu 

Hlasováno: Pro – 4, proti – 22, zdržel – 1 – návrh nebyl přijat 

• Čl.8 bod 8.5  

Návrh středočeské pobočky – vypustit celý bod 

Hlasováno: Pro – 24, proti – 3, zdržel 0 – úprava byla přijata, bod bude vypuštěn 

 

• Čl. 12  

Návrh středočeské pobočky – nehlasováno (již dříve nebylo schváleno, viz zápisní řád 

MK a SK) 

 

Projednání změn v řádu Klubový šampion krásy 

• II.b – podmínky udělení u VK 

Hlasováno: Pro -  27, proti 0, zdržel 0 – změna  byla přijata 

 

19. Volby do předsednictva klubu  

- Představení kandidátů do předsednictva  

-  Mandátová komise: Konference je usnášeníschopná, 27 delegátů  

 

• Vydáno 30 volebních lístků (2 delegáti opustili konferenci) 

• Odevzdáno 28 volebních lístků  

• 27 volebních lístků bylo platných, jeden neplatný 

Delegáty konference bylo zvoleno předsednictvo v tomto složení: 

Předseda: Denisa Havelková – 21 hlasů 

Místopředseda: PhDr. Eva Filipová – 24 hlasů 

Radek Parolek – 3 hlasy 

Jednatel: Martina Deverová – 24 hlasů 

Ekonom: Jana Dostálová – 26 hlasů 

Výcvikář: Petra Vodrážková – 21 hlasů 

UPCH MK černý + bílý: Andrea Zaoralová – 25 hlasů 



Sylva Pavlitová – 2 hlasy 

UPCH MK p+s a čstř: Miroslava Ernstová  - 25 hlasů 

UPCH SK: Ing. Arch. Martina Kaprálková – 24 hlasů 

UPCH VK: Helena Glänznerová – 24 hlasů 

Nezvolení kandidáti: 

Radek Parolek (místopředseda) – 3 hlasy 

Sylva Pavlitová (UPCH MK černý + bílý) – 2 hlasy 

Revizní komise: Ing. Danuše Kotalová – 24 hlasy 

                            Mgr. Klára Adler – 20 hlasů 

                            Ing. Martina Halířová – 21 hlasů 

Nezvolení členové RK: 

  Mgr. Silvie Kany – 6 hlasů 

                            Ing. Magdalena Ludíková – 3 hlasy 

Revizní komise zvolila předsedu Ing. Danuši Kotalovou 

• Předáno mandátovou komisí komisi návrhové k usnesení 

DISKUSE 

Jesenická pobočka 

- Sepsat vzorové propozice 

- Vzorové propozice jsou již delší vyvěšeny na webu v sekci „Dokumenty ke stažení“  

Mgr. Klára Adler 

- Soudní spory 

- Po konferenci v roce 2019 došlo k napadení zápisu nových statutárrních zástupců 

hlavního spolku KCHK do spolkového rejstříku, vedeného Městským soudem v Praze, a 

to členkou klubu, Mgr. Janou Krouman. Soud prvního i druhého stupně nedali této 

člence za pravdu a zápis nově zvolených statutárních zástupců klubu byl realizován, 

nicméně v důsledku tohoto soudního sporu až po několika měsících, přičemž po celou 

tuto dobu byl spolek ve své činnosti značně omezen.  

- Aktuálně běží soudní spor započatý v r. 2023, kdy hlavní spolek KCHK podal žalobu na 

neplatnost usnesení MSKS o přijetí ČKVK (spolek existující od roku 2018, plným názvem 

Český klub velkých kníračů, jehož zakladatelkou a členkou je mj. Mgr. Krouman) za člena, 

kdy ČKVK má stálou ambici a svůj současný cíl být chovatelským klubem pro velké 

knírače, a to i přesto, že je toto v současnosti v rozporu s pravidly zastřešující organizace 

ČMKU, neboť taková situace je pro chov každého plemene nežádoucí z vícero důvodů. 

Žalobu podal hlavní spolek KCHK na ČKVK, MSKS a ČMKU. KCHK byl totiž předchozími 

jednáními zejména Mgr. Krouman, ale i dalších členů ČKVK postaven do situace, kdy již 

jde o jeho samotnou existenci, a proto nyní musí podnikat odpovídající protikroky, a to 

nejen pasivně tím, že se brání, ale také již i aktivně, kdy se snaží dosáhnout odstranění 



situace, která klub vůči ostatním subjektům v oblasti kynologie značně poškozuje, staví 

ho do role, kdy jeho vlastní členové porušují zásadní normativy zastřešujících 

nadřízených organizací, a v určitých ohledech také ohrožuje jeho samotnou existenci 

jako klubu chovatelů kníračů všech velikostí i barev. Skutečnost, že jsou žalovány 

všechny tři subjekty, je běžná v situaci, kdy žalující strana (v tomto případě KCHK) 

dopředu nemá jistotu v tom, kdo má být žalovaný, a určí to s jistotou až soud, a nebo 

pokud daná situace zasahuje do práv všech těchto žalovaných subjektů (CMKU, CKVK i 

MSKS). V této naší aktuální situaci jde vedle MSKS a ČKVK i o to, že  ČMKU je zodpovědná  

i ve směru k FCI. V tomto nyní aktuálním soudním sporu zatím proběhlo v září 2023 

jedno jednání, kde byly řešeny procesní otázky týkající se  místní příslušnosti soudu, 

žalobce KCHK byl vyzván k doplnění svých tvrzení, což učinil. Soud následně rozhodl, že 

žaloba se netýká ČMKU, aniž by se ve  svém rozhodnutí zabýval doplněnou argumentací. 

Nyní byla tato situace podrobně předestřena účastníkům konference a bylo hlasováno o 

tom, zda bude podáno odvolání, soudní poplatek za odvolání činí 2 000 Kč. 

HLASOVÁNO: 

Pro -  19, proti - 4, zdržel – 1, nehlasovali - 4 

  

- JUDr.Benešová je odměňována dle advokátního tarifu 

 

Jana Dostálová  

- Zvednutí odvodů  - nebylo v návrzích ani v programu, nebude se hlasovat 

Uspořádání Mimořádné konference – hlasování 

- Pro – 22,  proti – 0, zdržel 0, nehlasovalo 6 

- Pobočky musí zvolit delegáty, dodržet 3 měsíce uložené Stanovami, delegáty je možno 

zvolit per rollam 

 

Usnesení konference KCHK ČR 1927 – viz samostatná příloha 

Souhlas s usnesením Konference KCHK ČR 1927, z.s. 

Pro – 22, proti – 0, zdržel – 0, nehlasovalo - 6 

        Zapsala: Martina Deverová 

 

        Kontrola zápisu: Eva Filipová 

 

         

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


